
 

 

12 juni 2019 

Geachte leden van de commissie en/of raad, 

Wij, het bestuur van volleybalvereniging Voleco, maken graag gebruik van het inspreekrecht. 

“Graag” tussen zware aanhalingstekens. “Moeten”  is een beter woord. “Moeten” omdat er 

een plan, het sportaccommodatieplan, door het college aan u ter besluitvorming is 

voorgelegd. Dit plan heeft grote negatieve impact voor onze vereniging, evenals voor alle 

andere binnensportverenigingen.  

Wij hebben gebruik gemaakt van de mogelijkheid van het indienen van onze zienswijze, 

maar zijn ook in gesprek gegaan met de verantwoordelijk wethouder. Daarin hebben wij 

onze zorgen geuit en vragen gesteld. We troffen tijdens dit gesprek geen luisterend oor en 

kregen slechts een algemene schets van de opdracht waar de gemeente voor staat als 

antwoord op onze vragen. We ervoeren dit gesprek als miskennend. 

Rest ons ú onze zorgen over de impact van dit plan voor te leggen.   

In de notitie wordt het beeld geschetst dat dit plan in samenwerking met de verenigingen 

tot stand is gekomen. Daarvan hebben wij een iets andere beleving. Via een toevallig 

gelezen krantenbericht kwamen wij achter het bestaan van dit plan. Uit een rondgang bij 

een aantal collega-binnensportverengingen bleek dat dit plan bij geen van hen bekend was. 

Je kunt dan volgens ons beslist niet spreken van participatie van de verenigingen in dit plan.  

Wij zijn hoogst ongelukkig met dit plan. Niet alleen vanwege het proces hoe dit plan tot 

stand is gekomen, maar meer nog vanwege de inhoud. 

In het plan dat voortvloeit uit de sportnota vinden we op geen enkele wijze een duiding op 

een lange termijnvisie van de gemeente op het gebied van sporten en bewegen. Er worden 

zaken aangeroerd zonder daarover concreet te zijn. Zo ontstaat er een lappendeken van op 

zichzelf staande acties. Denk daarbij aan de beëindiging van de subsidiëring als eerste stap. 

Een al terugtredend beheer en toezicht, het niet langer beschikbaar stellen van materialen 

en de harmonisatie van de tarieven als opzichzelfstaande vervolgstappen. De inkt van de 

tariefharmonisatie is nog maar net droog en nu ligt een drastische tariefsverhoging voor. 

Wat staat ons verder nog te wachten?? In elk geval de gevolgen van een onbekend 

beheermodel van de accommodaties. En wat verder nog? Geen antwoord krijgen we op de 

vraag over de taak en rollen van de sportcoaches - 10Fte!!. Gaan zij het terrein effenen voor 

een sport BV, waarin de verenigingen worden uitgehold? 

Deze tactiek van de gemeente belemmert ons ook in het besturen van onze verenging. Wij 

kunnen geen eigen toekomstvisie maken zolang we in grote onduidelijkheid verkeren over 

de richting die de gemeente gaat en waarvan wij zo afhankelijk zijn. Een van de zaken die we 



al vaker hebben aangekaart is het capaciteitsgebrek in de sporthallen de Drie Maenen en de 

Bakwetering. Op pagina 29 wordt dat ook erkend. Maar er wordt geen oplossing geboden. 

Het wordt weg-gegeneraliseerd met termen als “voldoende bezetting”.  Moeten we als 

Ouderkerkse/Lekkerkerkse vereniging verder gaan uitwijken naar andere plaatsen?  

Niet alleen hieruit blijkt dat in dit plan de rekenmeesters zich hebben mogen uitleven van 

het college. In de voorgestelde tariefsverhoging van € 6 per uur slaan zij volledig door en zijn 

zij onnavolgbaar. 

De tarieven voor de sporthallen zijn kennelijk beduidend lager dan bij de regiogemeenten. 

Dat zou moeten blijken uit een uitgevoerde benchmark. In de hele notitie van 38 pagina’s 

wordt aan dit onderwerp in totaal niet meer dan een halve pagina tekst gewijd.  

Dit verbaast ons, want rekenmeesters zijn altijd heel secuur. Op geen enkele wijze is 

transparant gemaakt hoe de benchmark is ingericht en hoe de gesuggereerde uitkomst 

daarvan tot stand is gekomen. Je kunt een tarief niet als iets op zichzelf staands beoordelen. 

Het is immers een prijs voor een product! Hebben we het over dezelfde producten of zijn we 

appels met peren aan het vergelijken?  

Onze rekenmeesters zijn ook aan het werk gegaan: 

- Weet u dat deze € 6 voor ons een tariefsverhoging van ruim 17% inhoudt? Eventuele 

fasering doet daar niets aan af.  

- Weet u dat dit voor onze vereniging een jaarlijkse kostenverhoging van circa € 4.000 

met zich meebrengt?  

- Weet u dat daarvoor onze contributietarieven met weer 11% omhoog moeten? Dit 

alles nog zonder rekening te houden met de jaarlijkse inflatiecorrectie.  

- Weet u dat de harmonisatie onze leden ook al 10% contributieverhoging heeft 

gekost?  

Het schrijnende aan dit voorstel is dat het college zelf de huidige tarieven als 

“maatschappelijk vriendelijk geprijsd” bestempelt en dat de lagere tarifering geen “specifiek 

knelpunt” vormt. Beide opmerkingen zijn letterlijke citaten op pag. 31.  

Deze beoordelingen raken wat ons betreft de essentie waar het de gemeente en de 

verenigingen om zou moeten gaan, maar waar het hele plan volstrekt aan voorbij gaat. Wij 

zien onszelf en alle andere verenigingen, en het bewijs ligt er, als sociaal maatschappelijk 

onmisbare organisaties in een gemeenschap. De samenbindende factor, zoals bedoeld in het 

college werkprogramma. 

Hetzelfde college maakt hier korte metten mee en laat zien waar het om gaat als het puntje 

bij het paaltje komt. De lagere financiële dekkingsgraad geeft de doorslag. Wij zijn daarover 

teleurgesteld en boos.  

Geachte commissie, waar hebben wij het over? Een macrobedrag van € 25.000 op een 

begroting van € 139 miljoen! Of zet dit eens af tegen de kosten van 10 Fte sportcoaches 

(minimaal € 500K). 



Opmerkelijk is het ook nog eens dat alleen de categorie binnensport in het plan een 

bezuinigingspost oplevert! De andere categorieën leveren juist een nadelig begrotingseffect 

op (pag. 16). 

Het zal u duidelijk zijn. Wij staan hier voor het belang van onze verenging. Een vereniging die 

dankzij de inzet van veel vrijwilligers met succes opbokst tegen de gevolgen van de 

maatschappelijke tendens van de individualisering. We zien kans om veel jeugd aan onze 

vereniging te binden. Wij zien het belang van ons bestaan als sociaal maatschappelijke 

organisatie in onze gemeenschap. Wij kunnen het niet hebben dat we ook moeten strijden 

tegen een gemeente om haar te overtuigen van de noodzaak van samenhangend en 

consistent beleid. Wij kunnen het alleen volhouden als we ook de gemeente als 

betrouwbare ,voorspelbare partner èn facilitator naast ons weten. Het tegendeel is nu 

helaas het geval.  

Wij roepen u daarom met klem op om u in te zetten om dit rammelende 

sportaccommodatieplan van tafel te halen en het college op te dragen nu, én in 

samenwerking met de verenigingen, één allesomvattend toekomstgericht en 

toekomstbestendig plan op te stellen, waarbij er van uw kant steeds zicht moet zijn op de 

voortgang en het proces. Wij zien daarvan de noodzaak en zullen daarin onze 

verantwoordelijkheid nemen. Op onze constructieve medewerking kunt u rekenen. 

Dank voor uw aandacht. 

 

Bestuur Voleco 

 

 


